



技术要求/Notes

- 1、文字颜色为纯黑，未标注的字体为Arial；大小6pt；
- 1.The color of the text is pure black, and the unmarked font is Arial; the size is 6pt;
- 2、印刷应整齐、清楚；
- 2.Printing should be neat and clear;
- 3、背面附胶，制件应符合：Q/HR0903001（现行）《不干胶印刷品》；
- 3.Adhesion-attached on the back, the parts shall conform to: Q/HR0903001 (current) "Self-adhesive Printing"
- 4、材料要求符合：Q/HR0603001 《零部件和材料中有害物质限量要求 第1部分：通用要求》(现行)；
- 4.Material requirements to meet: Q/HR0603001 "limit requirements for hazardous substances in parts and materials part 1:General Requirements (current);
- 5、尺寸按照厂内自制印刷品标准尺寸96mm×26mm执行，公差±1mm；
- 5.Dimensions in accordance with the standard size of homemade printed matter in the factory 96mm×26mm, tolerance ±1mm;
- 6、 为必检项；
- 6. As will be checked;
- 7、制件应符合Q/HR 0603003 《零部件和材料中有害物质限量要求 第2部分：特殊要求》(现行)；
- 7.The parts shall comply with Q/HR 0603003 Limits Requirements for Harmful Substances in Parts and Materials Part 2: Special Requirements (current);
- 8、二维码和机编序列号一一对应。
- 8.QR code and machine serial number one correspondence.

A	/
版次REV	标记MARK

				材料MATERIAL:			海尔洗衣机产业	
				合成纸			TITLE:	
							铭牌	
标记MARK	处数QTY	更改文件号ECRNo.	签名AUTHOR	日期DATE	单位 DIMENSION	质量 WEIGHT	比例 SCALE	DWG No.:
设计DESIGN	石稼	会签CHECK	何云峰		mm	/	1 : 1	4-0020507978AAJ
审核REVIEW	孙云	会签CHECK	时妍玲		共 1 张 第 1 张			视角PROJECTION:
标准化STANDARD	/	批准APPROVE	李洪坤					
/	/	日期DATE	20230516					